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aktuality

Stříbrná ekonomika: jak podpořit potenciál a zaměstnávání lidí 55+

vloženo: 28.1.2020, 14.00

V Poslanecké sněmovně se ve středu 19.2.2020 uskuteční odborný seminář „Stříbrná ekonomika: jak
podpořit potenciál a zaměstnávání lidí 55+“, který pořádám ve spolupráci s Institutem pro křesťansko-
demokratickou politiku, Konrad-Adenauer-Stiftung a Chartou...

Dlouhodobé ošetřovné by mohlo být dostupnější, novela chce zmírnit podmínky pro jeho získání

vloženo: 27.1.2020, 23.18

Státem placená domácí péče o nemocné by mohla být dostupnější. Skupina poslanců ČSSD navrhla zmírnit
podmínky, za nichž se dá získat dlouhodobé ošetřovné. Chtějí například zkrátit nutnou dobu pobytu v...

Poslanci podpořili zavedení sdílených pracovních míst. Novelu projedná výbor

vloženo: 26.1.2020, 20.46

Zákonné zavedení sdílených pracovních míst, nová pravidla pro stanovení dovolené i podmínky vysílání
pracovníků do zemí EU obsahuje vládní novela zákoníku práce, kterou v dnešním úvodním kole podpořila
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Sněmovna. Právě k úpravě částečných...

Interpelace ve věci nedostatek stomatologů v regionech

vloženo: 23.1.2020, 19.49

Poslanecká sněmovna 23.1:2020 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: nedostatek stomatologů v regionech.

Interpelace ve věci Požár v DOZP Vejprty

vloženo: 23.1.2020, 19.43

Poslanecká sněmovna 23.1.2020 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministryni práce a sociálních věcí
Janu Maláčovou ve věci: Požár v DOZP Vejprty.
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Téma eutanázie

vloženo: 23.1.2020, 17.53

V pořadu Živě s Noe se hovořilo o tématu eutanázie.  

Piráti chtějí legalizovat k léčbě nejen konopí

vloženo: 15.1.2020, 07.59

Piráti uvažují nejen o úplné legalizaci konopí k léčbě i rekreaci, ale i o legalizaci dalších drog pro lékařské
účely. Řeč je hlavně o halucinogenní droze LSD, látce MDMA obsažené...
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Spor o obsazování rad menších pojišťoven

vloženo: 23.12.2019, 08.07

  Moderátor Jakub Železný: Hnutí ANO se zatím nepodařilo vyřešit vnitrostranický spor mezi ministrem
Adamem Vojtěchem a poslanci zdravotního výboru o obsazování správních a dozorčích rad menších
pojišťoven. Většina poslanců...

Mají zdravotní postižení, ale stát to neuznává. Získají stomici svůj průkaz?

vloženo: 20.12.2019, 10.17

Oficiálně se sice jedná o zdravé lidi, ale život stomiků není jednoduchý. Díky svému veřejnosti skrytému
zdravotnímu postižení se občas dostávají do situací, kdy by trochu pomoci „shora“ potřebovali. Aby...
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Poděkování za adventní setkání

vloženo: 19.12.2019, 20.17

Adventní tradice, kdy s Čeňkem Jůzlem navštívíme domov pro seniory v Havlíčkově Brodě. Společně s klienty
jsme si zazpívali známé i méně známé koledy a hlavně si popovídali. Opět to...

PF 2020

vloženo: 18.12.2019, 16.47

Pokoj a radost v srdci, laskavou náruč Vašich nejbližších nejen o Vánocích, ale i po celý nadcházející rok
2020 Vám ze srdce přeje Vít Kaňkovský    
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Poslanci chtějı ́do rad pojištoven

vloženo: 18.12.2019, 16.09

Krěsla v dozorcı̌ćh a správnıćh radách zaměstnaneckých pojištoven by mohli obsadit poslanci. Clenové
sněmovnıh́o Výboru pro zdravotnictvı ́totiž odhlasovali pozměňovacı ́návrh novely zákona z pera lidovce Vıt́a
Kaňkovského. Podporǐli ho...

Chápu lidi, kteří tomu nevěří, ale skutečně se to děje, říká doktor Kaňkovský

vloženo: 13.12.2019, 16.10

Položili jsme několik otázek poslanci za KDU-ČSL, panu doktoru Vítu Kaňkovskému, který měl jako lékař
možnost prostudovat výsledky vyšetřování [1] případů zneužívání politických vězňů a vězňů svědomí
v Čínské lidové republice (Čína)...
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Kdo ohlídá hospodaření pojišťoven? Poslanci

vloženo: 9.12.2019, 15.14

Poslanci sněmovního zdravotního výboru odmítli návrh z pera ministerstva zdravotnictví, které chtělo, aby
o penězích v zaměstnaneckých zdravotních pojišťovnách rozhodovali hlavně velcí zaměstnavatelé. Přijali
místo něj jiný. Podle toho by do budoucna mohli...

Invalidní důchodci od ledna ušetří za doplatky na lécích. Do konce roku si však musí podat
žádost

vloženo: 9.12.2019, 15.07

Přes 200 tisíc invalidních důchodců zaplatí od Nového roku za doplatky na léky podstatně méně než letos.
Od ledna klesne roční limit, nad který jim pojišťovny vrací část zaplacených doplatků,...


